

1. Record Nr.	UNINA9910557269203321
Autore	Kellner Birgit
Titolo	Reverberations of Dharmakrti's Philosophy: Proceedings of the Fifth International Dharmakrti Conference Heidelberg August 26 to 30, 2014
Pubbl/distr/stampa	Verlag der Österreichischen Akademie der Wissenschaften, 2020
Descrizione fisica	1 online resource (300 pages)
Disciplina	210
Soggetti	Oriental & Indian philosophy Philosophy: epistemology & theory of knowledge Philosophy: logic Philosophy of mind Buddhism
Lingua di pubblicazione	Inglese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Sommario/riassunto	<p>This proceedings volume contains 30 papers dealing with the history, literature and ideas of the logico-epistemological school of Indian Buddhism initiated by Dignaga and Dharmakirti, and related currents in South Asia (India), Tibet and East Asia (China). The papers address historical and philological problems raised by important recent manuscript discoveries, pursue specific research questions in the history of philosophy, and undertake philosophical reconstructions and critical examinations relating to individual theories and arguments. By focusing on philosophical currents in Asia that developed and applied rigorous philosophical methods, the volume also aims to contribute to the formation of a better-founded global historical awareness in the field of philosophy.</p> <p>Dieser Tagungsband enthält 30 Beiträge, die sich mit Geschichte, Literatur und Gedankengut der von Dignaga und Dharmakirti begründeten erkenntnistheoretischen Schule des indischen Buddhismus und verwandten Strömungen in Südasien (Indien), Tibet und Ostasien (China) befassen. Die Beiträge behandeln mit historischen und philologische Problemen, die durch wichtige</p>

Manuskriptfunde aufgeworfen werden, verfolgen spezifische Forschungsfragen der Philosophiegeschichte und unternehmen philosophische Rekonstruktionen und kritische Untersuchungen zu einzelnen Theorien und Argumenten. Durch die konzentrierte Behandlung philosophischer Strömungen in Asien, die rigorose philosophische Methoden entwickelt und angewandt haben, will der Band auch zur Herausbildung eines fundierteren globalen Geschichtsbewusstseins im Bereich der Philosophie beitragen.

---